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About TDA

Team DarkArt was founded in late 2016, based in Hong Kong and aimed to combine with
the British elite team Planet X Pro Cycling to launch a continental team under the UCI frame
inside the Asia Tour division. While the lineup was full of talents including Harry Tanfield,
Charlie Tanfield, Dan Bigham, Jacob Tipper, Ben Hetherington, etc. Despite the application
being unsuccessful due to the late notice, the team has been running and developing since
then. It was first represented by a group of local undergraduates cyclists, who haven’t been
riding under the HKSI (Hong Kong Sports Institute) program nor from other professional
cycling academies, led by a retired former national rider from the 70’s.

The team has been racing at continental level from 2017-2020, until the Covid-19
performed a pause to the program. The team’s U23 program have also been in practice
and scored some recognised results, including the National titles.

The team is found with a poor background, which has transformed from a flock of fighting
underdogs to a group of innovative performing leaders of the area. Where the team are
still striving for improvement with the motto: Cycling bonds, DarkArt rides as One.
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關於黑騎士車隊

黑騎士車隊是一支成立於2016年年末的香港公路自行車車隊, 當時的成立理念是希望能與英國

的一支菁英車隊Team Planet X Pro Cycling 合併成立一支UCI 洲際車隊, 以亞洲區的巡迴賽事作

為競技目標。其車隊陣容強大，包括 Harry Tanfield, Charlie Tanfield, Dan Bigham, Jacob Tipper ,Ben
Hetherington 等。最後雖然因為通告遲了而未能成功申請成為uci洲際車隊，但團隊也一直在運行和發

展。而車隊最初都是由一群沒有參加過由一位 70 年代退休的前國家車手所領導的 香港體育學院

(簡稱HKSI)或其他專業自行車學院 的本地素人大學車手作代表。

從 2017 年到 2020 年，黑騎士車隊一直有現身於洲際級別的比賽，直到 Covid-19變得嚴峻才暫

停。在此期間, 車隊對於U23級別賦有潛力的新秀的發掘也未因此停步，因此車隊在U23級別實力

不容小覷, 車隊亦在一些 U23的項目取得了優秀的成績，包括香港冠軍。

雖然黑騎士車隊成立於一個貧窮的背景，但靠着年輕人努力打拼，我們成為了一支創新的香港頂

尖車隊。另外，車隊亦希望帶動一個「騎單車就是一夥兒」的騎車風氣，改善各個車隊之間敵視，

分化的風氣。
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Goals

1. The team is keen on developing Junior and U23 riders, aiming to provide them with
enough preparations for extravagating their full potentials to transform to
professional cyclists;

2. The team has been training with up-to-date scientific methods, including high
altitude adaptation, fully polarized program, nutrition specified for junior riders, etc.
We also hope to provoke the innovations and revolutions of Hong Kong cycling to
eventually match with the leading pacers in the World, to provide the world with
competitive Road Racers from Hong Kong.

目標

1. 車隊致力於培訓青年和U23級別的自行車手，旨在為他們提供充分的準備來發揮他們的

潛力，轉型為職業自行車手；

2. 車隊一直以最新的科學化訓練來訓練隊員，例如高原訓練，系統性訓練，為青年運動員制

定針對性營養清單等。同時我們亦希望能激發香港自行車的創新和革命，為求能與世界領

先的自行車手匹敵，為世界提供來自香港具有競爭力的自行車車手。
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Meet the Team

Hinny Cheng Wang Hin:

Founder, leading cyclist in the Hong Kong road cycling scene in the last decade. Hinny
revolutionized the training method of amateur cyclists during his time completing the
undergraduate program. Who had later become an independent paid cyclist of various
racing teams. Later he founded the DarkArt Clubhouse and retired from racing full-time,
while still currently a top rider in Hong Kong.

Victor Lau Wan Hei:

Retired road cycling representative of HKSI. Victor has been involved in professional racing
for nearly a decade. Despite being a veteran on the team, he has been training at the same
level as he used to. Also studying in the U.K. for a physiotherapy degree, Victor provides
insights on racing and recovering for the team with immense details.

Toto Wong Yik Nam:

National Champion U23 Road Race 2022, Runner-up U23 Time Trial 2022. Toto is the
leading figure of his generation in Hong Kong, not only from his performance, but also the
head coach of TDA and a manager of various fields at the DarkArt Clubhouse. He inherited
the dream and passions from his brother Parco, who retired from training full-time after a
severe accident on the road.

Luke Chambers:

Being a South African on TDA, Luke provides the most of the knowledge he learned from
worldwide. A highly decorated cyclist in the local scene, Luke is the current MTB(XC)
National Champion of Hong Kong. And also an astonishing all-rounder on the road, winning
several road races. Luke also qualified in the UCI Master World Championship in 2023.

Michael Chan Ching Fung:

As a former Asian Games level track and field athlete, Chan is one of the most talented
riders in our team. With just shy of 2 years of committed training, Michael twice triumphed

https://www.instagram.com/darkart_clubhouse
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as the National Champion of Hong Kong in the U23 category. (ITT in 2022, Road race in
2023). Ching Fung has also secured the highest point in Hong Kong’s U23 standings,
qualified to participate in the U23 World Championship in August.

Michael Leung Kun Hin:

Leung, a distinguished British graduate, has been a key figure in high-level racing for a
considerable time. His dedication has earned him a reputation as a formidable opponent,
and his accomplishments, including securing the overall standing for the 2022 season, are
a testament to his hard work and perseverance. Leung has been an invaluable asset to his
teammates, sharing his experience and providing guidance. His leadership and mentorship
have contributed significantly to his team's success, fostering a collaborative environment
that has enabled them to thrive.
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車隊成員

Hinny

車隊創始人, 為過去十年香港公路自行車界的頂尖自行車手。 Hinny 在大學求學時期期間徹底改

變了業餘自行車手的訓練方法。並在後來成為一些職業車隊的獨立付費自行車手。再後來, 他創

辦了DarkArt Clubhouse，並從全職賽車手中退休，但目前仍是香港頂級的自行車手。

Victor

Victor 從事了職業賽車近十年, 為已退休的香港體育學院(HKSI)公路單車隊代表。儘管他是車隊

中比較年長的選手，但他的訓練水平並沒因此降低。此外, Victor現時還在英國攻讀物理治療學

位。他為車隊提供了大量關於比賽和恢復的見解。

Toto

2022香港公路單車錦標賽男子公路賽U23冠軍及男子計時賽U23亞軍得主 。在香港跟其他與

Toto年紀相近的選手相比, ToTo在各方位的能力都擁有著十分突出的表現。另外, 他還是TDA的
主教練和DarkArt Clubhouse的經理。他哥哥在路上發生嚴重事故退出全職訓練後, 他繼承他着哥

哥的夢想和激情而奮鬥。

Luke Chambers

作為 TDA 的南非外藉車手，Luke提供了他從世界各地學到的大部分知識。 Luke是當地備受讚譽

的自行車手，為現任的香港非官方 MTB(XC) 香港冠軍, 也是一位驚人的全能選手，贏得了幾場公

路比賽。
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Michael Chan

作為一位曾參與亞洲錦標賽的田徑運動員，陳先生是我們團隊中最有天賦的車手之一。在經過近

兩年的努力訓練後，邁克爾先生兩次在香港U23組別中脫穎而出，成為國家冠軍（2022年個人時

間場地賽，2023年公路賽）。政峰在香港U23積分榜上也取得了最高分數，有資格參加八月份的

U23世界錦標賽。

Michael Leung

梁先生是一位傑出的英國畢業生，長期以來一直是高水平賽車中的重要人物。他的奉獻精神讓他

贏得了強勁對手的美譽。他的成就，包括確保2022賽季的總體排名，證明瞭他的勤奮和毅力。梁

先生一直是團隊中不可多得的財富，他分享自己的經驗並提供指導。他的領導和指導對團隊的成

功做出了重大貢獻，培育了一種協作環境，使他們能夠蓬勃發展。

Key Results

2022 National Championships Road Race Men Elite 3rd

2022 National Championships Road Race Men U23 1st, 2nd

2022 National Championships ITT U23 1st, 2nd

2019 Hong Kong Track World Cup

2017 香港單車聯會年度總冠軍黃色戰衣

2019 環粵港澳年度團 隊總成績亞軍

2018 大專聯賽 總成績季軍 + 爬山王紅點戰衣

2022 香港公路單車錦標賽 男子U23冠軍 精英季軍

2022 中國香港單車總會年度男子公路精英總冠軍

2022 中國香港單車總會年度男子公路挑戰總冠軍

2022 香港單車節男子公路精英總冠軍

2023 台灣環花東公路精英第四/五名
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2023 香港公路單車錦標賽 男子U23冠軍

100x 本地賽冠亞季軍

40x 非本地賽前十名

20x UCI Tour
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Contact Us:

Facebook: https://www.facebook.com/TeamDarkArtCycling

Instagram: https://www.instagram.com/darkartcycling

Tel/Whatsapp/Signal: +852 5961 5822

Address: 2803, Fook Yip Building, 53 Kwai Fung Crescent, Kwai
Chung, N.T., Hong Kong https://goo.gl/maps/yMwRdZdapQyoXSjj8

https://www.facebook.com/TeamDarkArtCycling
https://www.instagram.com/darkartcycling
https://goo.gl/maps/yMwRdZdapQyoXSjj8
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